
• Preveč in premalo — česa?!
Na 3. seji skupščine občinske samoupravne stanovanjske skupnosti

so se delegati zbora v manfšem številu kot ponavadi: le 53 % jih je priš-
lo, kar jc komaj zadoščalo za sklepčnosl. Ali so se uslntšili 13 točk dol-
gega dnevnega reda ali je bilo kaj dmgega? Vsekakor pa so izrazili
svoje nezadovoljstvo že ob obravnavi 3. točke dnevnega reda, tj. sa-
moupravnega sporamma o medsebojnih pravicah in obve/nostih ler
odgovornostih pri opravljanju strokovnih nalog v okviru družbeno
usmerjene stanovanjske gradnje in prenove v Ljubljani med LB Stano-
vanjsko komunalno banko in SSS občin ter S.SS Ljubljana in ZII. Gra-
divo so namreč delegati dobili na seji kol nujno zadevo. Po izčipni
obrazložitvi, da so to predhodno obravoavali ustrezni odbori, so dele-
gati glasovali za sprejem tega sporazuraa in predsednika skupščine
pooblastili, da ga podplše.

Nato so delegati sprejeli sklep o razglasitvi veljavnosti samouprav-
nega sporazuma o ustanovitvi stanovanjske skupnosti občine Ljub- 1
Ijana Moste-Polje. Sporazum je podpisalo 68,7% ustanoviteljev.

Pri obravnavi polletnega fmančnega poslovnega poročila organov |
skupščine se je razvnela živahna razprava z vprašanji, ki so lerjala ustne i
in pisne odgovore. Potem so se odločili, da poročilo potrdijo. Povzetek ]
polletnega porodla odbora za gospodarjenje pri stanovanjski skupno-
sti Ljubljana so delegati soglasno sprejeli.

Osrednja točka dnevnega reda skupščine so bili aneksi št. 2 k samou- i
pravnemu sporazumu o temeljih plana stanovanjskega gospodarstva v
letih 1981 — 1985 v SSS Ujubljana Moste-Polje in SSS Ljubljana. De-
legati so v razpravi poudarili svoje ugotovitve in pripombe, ki so jih ,
sprejeli s sklepom^da se jih posreduje na SSS Ljubljana in delegacijo {
pooblastili za morebitno usklajevanje na skupščini SSS Ljubljana.

Ta točka dnevnega reda se je nadaljevala s predlogom rebalansa fi- i
nančnega načrta SSS naše občine, ki so ga delegati sprejeli. '

Ob obravnavi predlogov sklepov izvršnega sveta naše občinske
skupščine so delegati sklenili podpreti prizadevanja in napore izvrš-
nega sveta, da se vnese v ceno kv. m stanovanja v soseski MS 4,5 Fuiine
II in naslednje faze tudi prispevek za gradnjo najnujnejših bpremljajo-
čih objektov.

O naslednji točki dnevnega reda so delegati sklenili, da jo prenesejo
na prvo naslednjo sejo skupščine — glej sklic! — po 8. točki dnevnega
reda pa se je seja skupščine koneala, ker so delegati sejo zapuščali in s
tem povzročili nesklepčnost obeh zborov. D. N.


